
 
 
De PvdA-fractie heeft de volgende vragen/opmerkingen: 

1. In het raadsvoorstel wordt beargumenteerd waarom het college voorstelt om de verordening 
aan te passen. Hoe groot is de kans dat een andere gegadigde (marktpartij) het voorgestelde 
besluit onverbindend wil laten verklaren? 

Wat betreft potentiële locaties is de PvdA van mening, dat de huidige locatie op dit moment goed en 
sociaal veilig is.  Dit is voor de PvdA tevens een reden om in te stemmen met de aanpassing van de 
verordening tot 2035. Op meerdere andere potentiële locaties vindt op dit moment en de komende 
jaren volop herontwikkeling plaats. We kunnen met aanpassing van de verordening de beslissing over 
een eventueel nieuwe locatie nog even uitstellen. 
 
Wil van Nunen 
 


